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PROTOKÓŁ Nr  35/2019 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 19 września 2019 roku, o godz. 10:00 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Waldemar Trelka    - Starosta Radomski  
2. Roman Frąk  - Wicestarosta Radomski  
3. Zbigniew Dziubasik - Członek Zarządu 
4. Krzysztof Kozera             - Członek Zarządu 
5. Zdzisław Mroczkowski    - Członek Zarządu 
 
Oraz 
Joanna Wontorska        -  Skarbnik Powiatu 
Rafał Czajkowski        -  Sekretarz Powiatu, 
 (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu), 
Krzysztof Szewczyk    - Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu 
 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka  powitał członków Zarządu. Następnie poprosił o 
wprowadzenie zmian do porządku  obrad o punkt 3 dotyczący informacji na temat MODN w 
Radomiu z siedzibą w Iłży oraz punktu 8 dotyczącego informacji na temat wstępnych założeń 
do projektu budżetu powiatu radomskiego na 2020 rok. 
 
 
Po naniesieniu zmian porządek obrad  przedstawiał się następująco: 
 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołów posiedzeń Zarządu Nr 32 i 33. 
 
3. Przedstawienie informacji dotyczącej MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży. 
 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 41/2019 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie wyrażenia zgody na zwiększeni w planie wydatków budżetowych powiatu 
radomskiego na 2019 rok o kwotę 10.000 zł dla TPD w Pionkach na zapewnienie opieki 
i wychowania dzieci. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr  44/2019 Wydziału Edukacji w sprawie zmiana do uchwały nr 

100/XI/2019 z 26 sierpnia 2019 r. : w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego 
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych oraz ustalenia zniżek obowiązkowego wymiaru 
godzin dla nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych, dla których powiat 
radomski jest organem prowadzącym. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr   45/2019 Wydziału Edukacji w sprawie zmiana do uchwały nr 

101/XI/2019 z 26 sierpnia 2019 r. w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 
powiat radomski. 
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7. Rozpatrzenie wniosku Nr 7 Wydziału Komunikacji w sprawie wyrażenie zgody na 
likwidację samochodu osobowego marki Hyundai Accent o numerze 
rejestracyjnym WRA 73442, który na podstawie Postanowienia Sądu Rejonowego 
w Zwoleniu Sygn. I  Ns 93/19  z dnia 2 lipca 2019 r. uległ przepadkowi na rzecz 
Powiatu Radomskiego. 

 
8. Informacja na temat wstępnych założeń do projektu budżetu powiatu radomskiego na 

2020 rok. 
 
9. Sprawy różne.  

- decyzja ROŚ.6528.11.2019 Starosty Radomskiego dotycząca zatwierdzenia dodatku nr 1 
do dokumentacji geologicznej złoża piasków TOMASZÓW w kat. C1 o pow. 19 110m2 , 
położonego na działkach o nr ew. 61,62w m. Tomaszów gm. Skaryszew, powiat radomski, 
woj. Mazowieckie. Dodatek do dokumentacji zawiera ustalenie bilansowych zasobów 
geologicznych złoża TOMASZÓW wg. Stanu na dzień 31 grudnia 2018 r w ilości 125,93 
tys. ton zasobów bilansowych piasków w kat. C1. 

- decyzja GKN-II.683.67.2018.AM Starosty Radomskiego wydana po zakończeniu 
uzupełniającego postępowania dowodowego w sprawie ustalenia i wypłaty odszkodowania 
za grunt przejęty na potrzeby realizacji inwestycji drogowej pn. „ rozbudowa części drogi 
powiatowej nr 3507W relacji Taczówek-Taczów-Milejowice wraz z budową ścieżki 
rowerowej na odcinku na terenie gminy Zakrzew tj. Odszkodowanie za nasadzenia 
znajdujące się na gruncie oznaczonym jako działka Nr 137/8 o pow. 0,0009 ha, położonym 
w m. Wola Taczewska gmina Zakrzew, 

- decyzja GKN-II.683.109.2018.AM Starosty Radomskiego wydana po zakończeniu 
uzupełniającego postępowania dowodowego w sprawie ustalenia i wypłaty odszkodowania 
za grunt przejęty na potrzeby realizacji inwestycji drogowej pn. „ rozbudowa części drogi 
powiatowej nr 3507W relacji Taczówek-Taczów-Milejowice wraz z budową ścieżki 
rowerowej na odcinku na terenie gminy Zakrzew tj. Odszkodowanie za nasadzenia 
znajdujące się na gruncie oznaczonym jako działka Nr 113/1 o pow. 0,0091 ha, położonym 
w m. Kozinki gmina Zakrzew. 

 

Porządek obrad  został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad- Przyjęcie protokołów posiedzeń Zarządu 
Nr 32 i 33. 
 
Protokoły poprzednich posiedzeń Zarządu Nr 32 i 33/2019 zostały przyjęte jednogłośnie bez 
uwag.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Przedstawienie informacji dotyczącej 
MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży. 
 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Krzysztof Szewczyk powiedział, że w 
wyniku niejasnej decyzji znaleźli się w niezwykle trudnym położeniu. Kurator oświaty miał 
wydać akredytację dla ośrodków doskonalenia nauczycieli zgodnie z art. 320–przepisów 
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wprowadzających ustawę – Prawo oświatowe, który mówi, że placówki uzyskują akredytację 
do 31 sierpnia w trybie, gdzie  odsyłał do rozdziału 9 ustawy-Prawo oświatowe, gdzie był 
opisywany w punktach tryb postępowania administracyjnego. Skutkiem nieuzyskania przez 
placówkę doskonalenia nauczycieli akredytacji w tym terminie jest likwidacja placówki z 
dniem 1 września. Poinformował, że 30 sierpnia wpłynęło pismo pani Kurator, w którym 
informowała, że przedłuża czynności związane z wydaniem decyzji w trybie decyzji 
administracyjnej, powołując się na kodeks postępowania administracyjnego, pomijając ustawę, 
która to zobowiązywała do wykonania czynności do 31 sierpnia. 10 września wystosowali 
pismo do Ministerstwa Edukacji Narodowej z pytaniem czy Starostwo ma czekać na decyzję, 
czy jest ona wiążąca i czy jest ona potrzebna. Wysłali pismo do Kuratorium Oświaty w 
Warszawie z pytaniem jaki jest obecnie status prawny ośrodka, czy istnieje czy nie istnieje.  
Otrzymali odpowiedź, że istnieje i zapewnienie , że się nic nie dzieje. Powiedział, że wystąpili 
o protokół z kontroli akredytacyjnej, którą przeprowadzało Kuratorium Oświaty na podstawie, 
którego dokonywana jest ocena. Protokół z 21 sierpnia br., otrzymali i można rzec, że jest on 
laurką dla MODN zacytował ostatnie zdanie z protokołu: ”MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży 
spełnia wymagane do  uzyskania akredytacji warunki określone w paragrafie nr 3  
rozporządzenia”. Na tej podstawie można  sądzić, że pani Kurator powinna następnego dnia 
lub tego samego wydać decyzje przyznającą akredytację. Powiedział, że w imieniu pana 
Ministra Edukacji Narodowej z Departamentu Kształcenia Ogólnego odpisała pani Dyrektor 
Katarzyna Koszewska cyt. :”17 września MEN wydał w tej sprawi (chodzi o działalność 
Kuratora Oświaty)postanowienie stwierdzając, że Mazowiecki Kurator Oświaty przy 
rozpatrywaniu wniosku o przyznanie akredytacji MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży dopuścił 
się przewlekłego prowadzenia postępowania i zobowiązał Mazowieckiego Kuratora Oświaty 
do rozpatrzenia wniosku w terminie 14 dni od otrzymania postanowienia. 
Mając na uwadze powyższe okoliczności sprawy, że w sytuacji gdy postępowanie w sprawie 
przyznania akredytacji, zainicjowane przez placówkę doskonalenia nauczycieli w terminie 
przewidzianym w przepisach i świadczącym o zachowaniu przez nią należytej staranności, nie 
zakończyło się 1 września br. wskutek przewlekłego prowadzenia sprawy przez organ 
administracji, przesłanka wystąpienia negatywnych skutków określonych w art.320 ust. , czyli 
likwidacji , w przypadku MODN wystąpi, jeżeli wniosek o przyznanie tej placówce akredytacji, 
zostałby rozpatrzony negatywnie ostateczną decyzją administracyjną. Poinformował, że dziś 
otrzymali ostateczną decyzje w formie cyt.:”postanawiam przyznać akredytację MODN w 
Radomiu z siedzibą w Iłży”. Poinformował, że  Mazowiecki Kurator Oświaty pomija art. 320 
Przepisów wprowadzających-Prawo Oświatowe, podaje jedynie kodeks postępowania 
administracyjnego i prawo światowe z rozdz. 9, który wskazuje tryb przewidziany. Powiedział 
że dyrektor MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży przysłała pismo w formie email, które przesłał 
Minister Edukacji Narodowej, ponieważ pani Dyrektor złożyła skargę na działania Kuratora i 
w formie postanowienia Minister napisał, że stwierdza, że przewlekłe prowadzenie 
postępowania  nie miało miejsca z rażącym naruszeniem prawa. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka  odczytał otrzymane pismo od Ministra  Edukacji 
Narodowej cyt.” postanawiam:  
1)stwierdzić, że Mazowiecki Kurator Oświaty przy rozpatrywaniu wniosku o przyznanie 
akredytacji MODN w Radomiu z siedziba w Iłży, dopuścił się przewlekłego prowadzenia 
postępowania; 
2) stwierdzić, że przewlekłe prowadzenie postępowania, o którym mowa w pkt. 1, nie miała 
miejsca z rażącym naruszeniem prawa; 
3) zobowiązać Mazowieckiego Kuratora Oświaty do rozpatrzenia wniosku o przyznanie 
akredytacji MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży – w terminie 14 dni od dnia otrzymania 
niniejszego postanowienia; 
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4)zobowiązać Mazowieckiego Kuratora Oświaty do wyjaśnienia przyczyn i ustalenia osób 
winnych przewlekłości, a w razie potrzeby także do podjęcia środków zapobiegających 
przewlekłości w przyszłości.” 
Powiedział, że pismo to wskazuje, że my postępowaliśmy zgodnie z prawem i procedurami. 
 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Krzysztof Szewczyk powiedział, że jeśli 
chodzi o samą decyzję to w naszym systemie prawnym jest dwuinstancyjność, czyli pani 
Dyrektor może wnieść odwołanie od tej decyzji, choć uważa , że tego nie zrobi, w ciągu 14 dni 
decyzja się uprawomocni i nikt poza Sądem nie jest władny podważać ją. Dziś odbędzie się 
spotkanie z prawnikiem Wojewody i dowiedzą się czy Wojewoda może wydać opinie 
dotyczącą tej decyzji, jeśli tak to ona była by dla powiatu korzystna. Powiedział, że trzeba 
wybrać wyjście z sytuacji i albo uznają albo nie uznają. Z jednej strony jest Regionalna Izba 
Obrachunkowa lub kierunek likwidacja zgodna z zapisem ustawy, że 1 września placówka 
wygasła. Trzeba by wtedy dokonać odwołania Dyrektora, do której potrzebna jest opinia 
Kuratora. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że powinni wystąpić do Wojewody lub do 
Sądu o stwierdzenie ważności to o czym napisał Minister Edukacji Narodowej w piśmie  pkt. 
2.  gdzie stwierdza, że przewlekłe prowadzenie postępowania miało miejsce, natomiast nie 
miało miejsca rażące naruszenie prawa, a o tym może właśnie zdecydować Sąd lub Wojewoda. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że pani Dyrektor robiła co mogła, aby 
ośrodek akredytację otrzymał do końca sierpnia br, ale z niewiadomych przyczyn decyzja o 
przyznaniu akredytacji do tego czasu nie dotarła. Mając taką informację powinni zastosować 
procedurę zgodną z art. 320 ustawy Prawo Oświatowe i uznać, że ośrodek uległ likwidacji z 
dn. 01.09.2019 roku. Powiedział, że w wystąpieniu do Wojewody lub jego prawnika z pytaniem 
czy nastąpiło naruszenie prawa przez Kuratora Mazowieckiego powinno się również znaleźć 
pytanie czy w związku z zaistniałą sytuacją na dzień 19 września to Zarząd Powiatu nie 
naruszył prawa, nie likwidując tej placówki. Interesuje go stanowisko prawników, co Zarząd 
Powiatu powinien zrobić w takiej sytuacji na dzień 1 września i w oparciu , o które zapisy 
prawne. Chce wiedzieć czy naruszyliby prawnie likwidując placówki. Chce mieć pewność , 
aby nikt nie postawił zarzutu zaniechania. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że przepis art.320 mówi jasno, że nie 
uzyskanie akredytacji do 31 sierpnia powoduje, że placówka ulega likwidacji z dniem 1 
września. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik powiedział, że trzymanie się ściśle przepisów to błąd, 
bo przepisy można różnie interpretować. Uważa, że kluczowa będzie rozmowa z prawnikami 
Wojewody i uzyskanie odpowiedzi na pytania.  
 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Krzysztof Szewczyk powiedział, że 
chciałby zapytać prawników po pierwsze o termin, bo w prawie często występują terminy 
instruktażowe. 1 września określa termin likwidacji, ale ktoś kto stanowił to prawo zdawał 
sobie sprawę, że nie można w jeden dzień zlikwidować jednostki to jest rozpoczęcie pewnego 
procesu i może się np. zakończyć 30 września.  
 
Członkowie Zarządu Powiatu dyskutowali  w/w temacie.  
Zarząd Powiatu zapoznał się z przedstawioną informacją. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 41/2019 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
zwiększeni w planie wydatków budżetowych powiatu radomskiego na 2019 rok o kwotę 10.000 
zł dla TPD w Pionkach na zapewnienie opieki i wychowania dzieci. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że powyższy wniosek dotyczył wyrażenia 
zgody na zwiększenie w planie wydatków budżetowych Powiatu Radomskiego na 2019 rok  o 
kwotę 10.000 zł dla Towarzystwa Przyjaciół Dzieci w Pionkach na zapewnienie opieki i 
wychowania dzieciom. Powiedział, że były skierowane pisma informujące o zaniedbaniach. 
Jest wiele uwag i wątpliwości do tej instytucji. 
 
Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr  44/2019 
Wydziału Edukacji w sprawie zmiana do uchwały nr 100/XI/2019 z 26 sierpnia 2019 r. : w 
sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych oraz 
ustalenia zniżek obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli w szkołach i placówkach 
oświatowych, dla których powiat radomski jest organem prowadzącym. 
 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Krzysztof Szewczyk powiedział, że            
zachodzi konieczność doprecyzowania niektórych zapisów uchwały Rady Powiatu  w sprawie 
określenia zasad rozliczania tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych oraz ustalenia 
zniżek obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli w szkołach i placówkach 
oświatowych, dla których powiat radomski jest organem prowadzącym. Dodaje się  rozdział 
V w brzmieniu Obowiązkowy tygodniowy wymiar zajęć dla pedagogów, psychologów, 
logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych § 11 „Tygodniowy 
obowiązkowy wymiar zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 
pedagogicznych, doradców zawodowych wynosi 22 godziny”. 

 
Po krótkiej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 
Radomskiego : w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego wymiaru godzin 
zajęć dydaktycznych oraz ustalenia zniżek obowiązkowego wymiaru godzin dla 
nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych, dla których powiat radomski jest 
organem prowadzącym i skierował ją pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr   45/2019 
Wydziału Edukacji w sprawie zmiany do uchwały nr 101/XI/2019 z 26 sierpnia 2019 r. w 
sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 
placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat radomski. 
 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Krzysztof Szewczyk powiedział, że w 
wyniku zmian w przepisach prawa oświatowego należy dostosować brzmienie niektórych 
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zapisów Regulaminu w sprawie wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 
placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat radomski. 
Powyższe jest też związane ze zmianami zapisów w uchwale Rady Powiatu w sprawie 
określenia zasad rozliczania tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych oraz ustalenia 
zniżek obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli w szkołach i placówkach 
oświatowych, dla których powiat radomski jest organem prowadzącym. 
Poinformował, że w Regulaminie wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 
placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat radomski stanowiącym załącznik do 
uchwały Rady Powiatu Nr 101/XI/2019 z dnia 26 sierpnia 2019 r. wprowadza się następujące 
zmiany: 
 

1.  § 8. uzyskuje brzmienie „Wysokość dodatku motywacyjnego dla nauczyciela ustala 
dyrektor szkoły, placówki oświatowej, a dla dyrektora, lub osoby zastępującej 
dyrektora Starosta Radomski.” 

2.  § 9 ust.4 po punkcie 2 dodaje się punkt 2a) w brzmieniu: „powierzenie funkcji 
wychowawcy w oddziale przedszkolnym 300 zł.” 

3.  § 12 ust. 6 pkt 1 uzyskuje brzmienie „Starosta Radomski na wniosek Dyrektora 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu dyrektorom, osobom zastępującym dyrektora 
oraz na wniosek dyrektora wyróżniającym się nauczycielom szkół i placówek 
oświatowych”. 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Radomskiego :w sprawie 
zmiany do uchwały nr 101/XI/2019 z 26 sierpnia 2019 r. w sprawie ustalenia Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez powiat radomski i skierował ją pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 7 Wydziału 
Komunikacji w sprawie wyrażenie zgody na likwidację samochodu osobowego marki 
Hyundai Accent o numerze rejestracyjnym WRA 73442, który na podstawie 
Postanowienia Sądu Rejonowego w Zwoleniu Sygn. I  Ns 93/19  z dnia 2 lipca 2019 
r. uległ przepadkowi na rzecz Powiatu Radomskiego. 
 
Wicestarosta Roman Frąk powiedział, że przedłożony wniosek dotyczy wyrażenie zgody na 
likwidację samochodu osobowego marki Hyundai Accent, który na podstawie Postanowienia 
Sądu Rejonowego w Zwoleniu uległ przepadkowi na rzecz Powiatu Radomskiego. Wartość 
pojazdu została oceniona przez biegłego na  skarbowego na 400 zł , koszty naprawy to 7.300 
zł natomiast wartość rynkowa to 2.500 zł. W związku z ekonomicznie nieuzasadnioną naprawą 
pojazdu zasadnym jest przekazanie samochodu do kasacji w stacji demontażu pojazdów. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał, czy z tego tytułu otrzymują jakieś pieniądze?. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że tak otrzymują. 
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 161/2019  w sprawie wyrażenie zgody na 
likwidację samochodu osobowego marki Hyundai Accent o numerze 
rejestracyjnym WRA 73442, który na podstawie Postanowienia Sądu Rejonowego 



7 
 

w Zwoleniu Sygn. I  Ns 93/19  z dnia 2 lipca 2019 r. uległ przepadkowi na rzecz 
Powiatu Radomskiego. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Informacja na temat wstępnych założeń 
do projektu budżetu powiatu radomskiego na 2020 rok. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że na poziom dochodów powiatu w 
2020 rok będzie miało wpływ przewidywane wykonanie roku bieżącego oraz przyznane kwoty 
subwencji i dotacji celowych z budżetu państwa i innych powiatów i gmin. 

W zakresie wydatków na wynagrodzenia na 2020 rok Rada Ministrów przyjęła wzrost 
minimalnego wynagrodzenia z 2.250 zł do 2.600 zł, jak również wyłączono dodatek za 
wieloletnią pracę ze składników wynagrodzenia uwzględnianych przy obliczaniu minimalnego 
wynagrodzenia. Zgodnie z założeniami Rady Ministrów projektu budżetu państwa na 2020 rok 
prognozowana dynamika realna przeciętnego wynagrodzenia brutto w gospodarce narodowej 
wynosi w 2019  105,7% natomiast na 2020 rok 103,3%, przy przeciętnym prognozowanym 
wynagrodzeniu brutto w gospodarce narodowej 5.227 zł. Dodał, że w związku z tym mogą 
pojawić się oczekiwania innych pracowników i one są uzasadnione. Powiedział, że kalkulacja 
wzrostu minimalnego wynagrodzenia w powiecie wyniesie 341.981,68 zł i trzeba ją 
bezwzględnie uwzględnić. 

 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk zapytał, czy ten wzrost będzie we wszystkich 
jednostkach?. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że tak, oprócz nauczycieli , ponieważ 
oni kierują się Kartą Nauczyciela, również szpitali bo są poza naszym budżetem. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wynagrodzenia nauczycieli zostaną 
wyliczone w oparciu o obowiązujące przepisy oświatowe przy uwzględnieniu tegorocznych 
podwyżek. Dodał, że generalnie nie zakłada się w 2020 roku wzrostu etatów, jednakże w 
uzasadnionych przypadkach wynikających ze zmiany przepisów, bądź zwiększenia zakresu 
zadań Zarząd rozważy ewentualne wnioski Dyrektorów/Kierowników. Poinformował, że w  
związku z tym, iż na 2019 rok nie planowano wzrostu wydatków rzeczowych a w założeniach 
Rady Ministrów do projektu budżetu państwa na 2020 rok przyjęto , iż ceny towarów i usług 
konsumpcyjnych wzrosną w 2019 roku o 101,8% a prognozowany wzrost w 2020 roku to 
102,5% proponuje się ich wzrost o 1,5%. Należy mieć też na uwadze, iż rok rocznie w budżecie 
tworzona jest obowiązkowa rezerwa ogólna w wysokości około 800.000 zł , jak również w 
jednostkach w trakcie roku powstają oszczędności m.in. na składkach społecznych (absencja 
pracowników), które po przeniesieniu zabezpieczają ewentualne wyższe wydatki rzeczowe. 
Powiedział, że w przypadku zadań inwestycyjnych, znaczących remontów proponuje się ujęcie 
w przedkładanych materiałach do projektu budżetu przez Dyrektorów/Kierowników 
niezbędnych do realizacji w 2020 roku robót i zakupów inwestycyjnych. Zarząd w trakcie prac 
nad budżetem po zabezpieczeniu zadań obligatoryjnych i koniecznych do realizacji a 
wynikających z obowiązujących przepisów prawnych, przy uwzględnieniu możliwości 
finansowych przeanalizuje i określi wykaz zadań inwestycyjnych do realizacji w 
przyszłorocznym budżecie. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska dodała, że jeśli chodzi o wydatki rzeczowe i 
propozycję 1,5%, oczywiście Zarząd może przyjąć inną wartość ale w 2019 roku nie było 
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założonego wzrostu wydatków rzeczowych. Prognozowana inflacja na ten rok to 1,8 takie są 
założenia Rady Ministrów do projektu  budżetu państwa  na 2020 rok, gdzie inflacja jest 
prognozowana 2,5 % . Propozycja 1,5% z tego względu, że przede wszystkim jest rezerwa 
ogólna  z której mogą dofinansować jednostkę w trakcie roku, jeżeli takie potrzeby wystąpią , 
a przede wszystkim to, że mają oszczędności, które się pojawiają w trakcie roku i można 
wnioskować na Zarządzie o dokonanie przesunięć. Powiedziała, że te 1,5 % to jest wielkość 
rzędu 360.000 zł, po wyłączeniu wynagrodzeń, odpisów na zakładowy fundusz świadczeń 
socjalnych na ubezpieczenia społeczne, inwestycji, składek więc  tyle wzrosną budżety 
poszczególnych jednostek. Dodała, że pracownicy co roku otrzymywali podwyżki 
wynagrodzeń od 2008 roku. Powiedziała, że Zarząd Powiatu powinien zdecydować jaki 
zakłada wzrost wydatków rzeczowych i w jakim procencie oraz czy zakłada i w jakiej 
wysokości wzrost wynagrodzeń, ponieważ kolejnym ruchem będzie pismo do wszystkich 
dyrektorów wydziałów i jednostek informujące o przyjętych przez Zarząd Powiatu założeniach 
do przyszłorocznego budżetu. Dyrektorzy zostaną zobligowani do tego, aby w terminie do 15 
października skalkulowali swoje plany finansowe i przekazali do Wydziału Finansowego.  
Mają przeliczyć wszystkie wydatki, które planują, wydatki obligatoryjne związane z 
funkcjonowaniem jednostki plus wydatki płacowe, które wynikają z angaży przy 
uwzględnieniu przyjętych założeń.. Dopiero po zabezpieczeniu tych obligatoryjnych 
wydatków, będzie wiadomo ile jest pieniędzy do podziału na zadania inwestycyjne. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że jeśli chodzi o projekt multimodalny 
to maja informację , że pieniądze są na koncie w Radomiu. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że jeszcze na naszym koncie pieniędzy 
nie ma , ale miasto Radom już je otrzymało i ma nasz udział przekazać dziś lub jutro. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że jest pozwolenie na budowę szpitala w 
Pionkach, teraz pani Dyrektor może już ogłosić przetarg na  I etap zadania projektuj i buduj. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że był wczoraj w szpitalu w Pionkach i 
rozmawiał z panią Dyrektor. Powiedział, że cała dokumentacja potrzebna do ogłoszenia 
przetargu wymaga konsultacji, jak będzie gotowa to wtedy będzie mogła ogłosić przetarg. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że dziś nastąpi wręczenie promes z 
Funduszu Dróg Samorządowych, gdzie powiat radomski otrzyma promesy na trzy zadania. 
 
Zarząd Powiatu zapoznał się z przedstawioną informacją dotyczącą wstępnych założeń do 
projektu budżetu powiatu radomskiego na 2020 rok i ostateczną decyzję o przyjętych 
wskaźnikach podejmie na następnym Zarządzie. 
 
  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad- Sprawy różne. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka  zapoznał członków Zarządu Powiatu z następującymi 
pismami: 
 

- decyzją ROŚ.6528.11.2019 Starosty Radomskiego dotycząca zatwierdzenia dodatku nr 1 
do dokumentacji geologicznej złoża piasków TOMASZÓW w kat. C1 o pow. 19 110m2 , 
położonego na działkach o nr ew. 61,62w m. Tomaszów gm. Skaryszew, powiat radomski, 
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woj. Mazowieckie. Dodatek do dokumentacji zawiera ustalenie bilansowych zasobów 
geologicznych złoża TOMASZÓW wg. Stanu na dzień 31 grudnia 2018 r w ilości 125,93 
tys. ton zasobów bilansowych piasków w kat. C1. 

- decyzją GKN-II.683.67.2018.AM Starosty Radomskiego wydana po zakończeniu 
uzupełniającego postępowania dowodowego w sprawie ustalenia i wypłaty odszkodowania 
za grunt przejęty na potrzeby realizacji inwestycji drogowej pn. „ rozbudowa części drogi 
powiatowej nr 3507W relacji Taczówek-Taczów-Milejowice wraz z budową ścieżki 
rowerowej na odcinku na terenie gminy Zakrzew tj. Odszkodowanie za nasadzenia 
znajdujące się na gruncie oznaczonym jako działka Nr 137/8 o pow. 0,0009 ha, położonym 
w m. Wola Taczewska gmina Zakrzew, 

- decyzją GKN-II.683.109.2018.AM Starosty Radomskiego wydana po zakończeniu 
uzupełniającego postępowania dowodowego w sprawie ustalenia i wypłaty odszkodowania 
za grunt przejęty na potrzeby realizacji inwestycji drogowej pn. „ rozbudowa części drogi 
powiatowej nr 3507W relacji Taczówek-Taczów-Milejowice wraz z budową ścieżki 
rowerowej na odcinku na terenie gminy Zakrzew tj. Odszkodowanie za nasadzenia 
znajdujące się na gruncie oznaczonym jako działka Nr 113/1 o pow. 0,0091 ha, położonym 
w m. Kozinki gmina Zakrzew. 

Więcej  spraw nie zgłoszono. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 35 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 11:15. 
 
 
Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Waldemar Trelka……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Roman Frąk….……………………….. …..                        
 
3. Członek Zarządu –  
Zbigniew Dziubasik……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Krzysztof Kozera …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Zdzisław Mroczkowski…………………………                                

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska………………………….   
 
Sekretarz Powiatu 
Rafał Czajkowski……………………………                         


